
Aan de Gemeenteraad van Hillegom

Geachte Raadscommissie,

Vanavond bespreekt u het ontwerpbesluit omgevingsplan de Witte 

Tulp. Ik, Frank Denys, woon dicht tegen de nieuwbouw locatie aan. Ik

heb nagenoeg een jaar geleden ook ingesproken en een aantal 

zorgen geuit.

Bodemverontreiniging en vervuild grondwater

Ik begin graag met een compliment. Ik heb een jaar geleden 

gesproken over giftige grond en vervuild grondwater. Uit het 

ontwerpbesluit en nota van beantwoording blijkt dat er veel 

onderzoek is gedaan. De omgevingsdienst zal het in de gaten 

houden. 

Ik ben benieuwd hoe vaak het water dat geloosd wordt zal worden 

bemonsterd. En worden deze uitkomsten gedeeld ? Want bewoners 

gebruiken het slootwater in de groentetuin.

Groenstrook

Wat betreft de groenstrook. De bewoners hebben afspraken 

gemaakt met de projectontwikkelaar. Nu blijkt dat de gemeente 

eigenaar wordt van de groenstrook. Uit de nota blijkt dat het 

definitieve ontwerp moet voldoen aan de Leidraad Inrichting 

Openbare Ruimte van de gemeente Hillegom.

Blijven de met de projectontwikkelaar gemaakte afspraken dan wel 

staan? Mogen bewoners mee beslissen over het definitieve ontwerp?



Zorgen over schade en bouwmethoden

Bewoners maken zich zorgen over mogelijk schade door het bouwen 

en willen graag een nulmeting. De gemeente verwijst in de nota naar

de verzekering van de aannemer. Ik vind dat vreemd want de 

verzekeraar heeft hier een ander belang. Mijn verzoek is om de 

nulmeting vast te leggen in de vergunning.

Zorgen over bestrijdingsmiddelen.

Er zijn zorgen over de effecten van de bestrijdingsmiddelen die 

gebruikt worden op het bollenland. De GGD heeft hierover 

geadviseerd. Ik vraag mij af hoe en door wie de toekomstige 

bewoners hierover worden geïnformeerd.

Bomen aan de oostkant van de Witte Tulp

Volgens het ontwerp omgevingsplan komen er aan de oostkant van 

de locatie, langs de sloot, geen bomen. Ik vind dat echt een gemiste 

kans.

Bomen maken het zicht langs de sloot en het aanzicht veel mooier 

maken. Het  is maar een kleine toevoeging aan het plan.

Ik vraag niet om bomen voor de huizen want er is namelijk ruimte 

tussen de huizenblokken en appartementencomplexen. 

Nogmaals een dringend verzoek om langs de sloot, tussen de 

huizenblokken en de appartementen, af en toe een boom te 

plaatsen.


